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Z Á P I S N I C A 

z komisie MsZ pre šport zo dňa 11. februára 2025 

 

Prítomní členovia komisie (5):  

Mgr. M. Antálek, J. Adamkovič, Mgr. T. Malek, Ing. M. Nerád 

 

Ospravedlnení členovia komisie (2): 

L. Bukovčan, M. Medňanský, K. Fabiánová 

 

Tajomník komisie:  

Mgr. L. Skurská 

 

Prizvaní a prítomní:  

Mgr. M. Krč, Ing. P. Pecho 

 

P r o g r a m: 
 

1. Otvorenie 

2. Zmena komisii MsZ a rokovacieho poriadku MsZ a materiál oddelenia strategického 

rozvoja a investícií  

3. Odporúčané rozdelenie finančných prostriedkov z grantového systému na športové 

podujatia, priame dotácie a pre športové kluby 

4. Návrh rozdelenia dotácií pre športové kluby na 2. časť sezóny 2024/2025 

5. Návrh VZN o podmienkach poskytovania dotácií na podporu športu v meste Stará Turá 

6. Hodnotiaca správa PHRSR za rok 2024 a doplnenie akčného plánu PHRSR 

7. Rôzne pripomienky a interpelácie 

8. Záver 

 

 

K   p r i e b e h u   r o k o v a n i a : 

 

1. Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvoril o 15.30 hod. predseda komisie Mgr. Antálek. Informoval 

o prítomnosti členov a konštatoval, že p. Bukovčan, p. Medňanský a p. Fabiánová sa z rokovania 

ospravedlnili.  

 

Následne oznámil, že komisia sa bude riadiť programom, ktorý bol všetkým členom doručený 

spolu s prerokovávanými materiálmi. Boli pridané dva materiály: poslanecký návrh poslanca 

MsZ Ing. Pecha - Zmena komisii MsZ a rokovacieho poriadku komisií MsZ a materiál oddelenia 

strategického rozvoja a investícií - Hodnotiaca správa PHRSR za rok 2024 a doplnenie akčného 

plánu PHRSR. Pred hlasovaním vyzval prítomných, či majú návrhy na doplnenie, príp. zmenu 

programu. Predseda komisie dal hlasovať za takto navrhnutý program komisie.  

 

Komisia zobrala na vedomie a schválila program zasadnutia. 

 

Prebehlo hlasovanie:  ZA    0 

   PROTI   0  

ZDRŽAL SA 0 
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2. Zmena komisii MsZ a rokovacieho poriadku komisií MsZ a materiál oddelenia 

strategického rozvoja a investícií 

Na rokovaní komisie predseda komisie Mgr. Antálek dal slovo poslancovi MsZ - Ing. Pechovi, 

ktorý otvoril tému zmien v komisiách. Ing. Pecho prezentoval návrh na reformu, ktorá prechádza 

z tematického rozdelenia komisií na funkčné. Tento prístup má za cieľ zlepšiť kvalitu odborných 

diskusií a zameranie na strategické priority mesta. 

Navrhované zriadenie dvoch funkčne zameraných komisií: 

a) Komisia pre rozvoj mesta - Nielenže bude monitorovať rozpočet a externé financovanie, 

ale aj navrhovať zlepšenia kvality života, udržateľný rozvoj a participáciu občanov. 

b) Komisia pre poradenstvo a kontrolu uznesení - Zabezpečí včasné stanoviská k 

materiálom a zlepší procesy týkajúce sa tvorby podkladov pre mestské zastupiteľstvo. 

Reforma sa zameriava na zvýšenie efektivity a zníženie chybovosti, čím podporí lepšie 

rozhodovanie poslancov a prispeje k dlhodobému rozvoju mesta. Cieľom je nájsť optimálne 

riešenia pre rozvoj Starej Turej a zlepšiť podmienky pre život obyvateľov. 

Materiály z Komisie pre šport by prešli do jednej kopy materiálov, ktorá pôjde všetkým 

poslancom. Z tejto kopy materiálov pôjde časť materiálov do komisie pre poradenstvo a kontrolu 

uznesení, ale väčšina, ktorú rieši Komisia pre šport bude prerokovaná v komisii pre rozvoj mesta 

(dotácie, koncepcia rozvoja športu a pod.). Ak sa bude komisia pre rozvoj mesta venovať 

takýmto tematickým témam, bude si prizývať odborníkov, ktorí k tomu majú čo povedať. Pri 

komisii budú fungovať dve skupiny ľudí, jedna, ktorá chce byť informovaná o niektorom type 

materiálov alebo aj o všetkých a ak sa bude takýto  materiál prerokovávať, tento človek bude 

prizývaný. Druhá skupina sú tzv. priatelia Starej Turej, skupina odborníkov, postupne by sme 

mali tvoriť zoznam takýchto odborníkov, ktorí nám vedia pomôcť s niektorými témami. Popri 

zasadnutiach komisie budú fungovať rôzne pracovné skupiny, online stretnutia podľa 

jednotlivých tém materiálov. 

Kultúrna komisia zostane zatiaľ ponechaná, kým si mesto vyrieši témy, ktoré rieši táto komisia. 

V súčasnosti nevytvára komisia pre kultúru a školstvo žiadne poradenstvo pre mestské 

zastupiteľstvo. 

Ing. Nerád sa dotazoval, ako bude zbierať nová komisia systematicky podnety od jednotlivých 

skupín pôsobiacich v rôznych oblastiach v meste. Ing. Pecho povedal, že tieto podnety sa už 

zbierajú a budú sa naďalej zberať. Ing. Nerád doplnil, že je potrebné dať pozor, aby sa jednotlivé 

podnety z komisii, ktoré dnes fungujú, nestratili. Nemali by sme sa zamerať iba na rozvoj, ale aj 

na to, čo sa deje v konkrétnej oblasti v meste. Ďalej by bolo dobré, aby sa dostatočne informačne 

pokryla komisia odborníkmi z každej oblasti. Ing. Pecho povedal, že ku každému materiálu budú 

prizývaní odborníci z danej oblasti. A ďalej sa budú zbierať podnety a ak sa to bude zdať ako 

logické riešiť, tak sa to dostane do zoznamu priorít mesta. Ing. Nerád povedal, že by bolo 

rozumné, aby sa nejaká skupina ľudí pod vedením jedného zástupcu, ktorý o športe niečo vie 

a cielene si informácie o športe  hľadá, stretla aspoň 2x do roka a tento zástupca by potom bol 

členom komisie pre rozvoj a komisii by tieto informácie posúval.  

Diskusia k tomuto materiálu bude ešte prebiehať, rozhodovať sa o ňom bude až na ďalšom 

mestskom zastupiteľstve. 

Mgr. Antálek poďakoval Ing. Pechovi za prezentáciu materiálu.  

Členovia komisie sa zhodli, že v prípade, že by Komisia MsZ pre šport zanikla, tak navrhujú, aby 

súčasťou novej Komisie pre rozvoj bol jeden člen športovej komisie. Tento člen komisie by 

zastrešoval športovú komunitu a stretával sa s klubmi.  
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3. Odporúčané rozdelenie finančných prostriedkov z grantového systému na 

športové podujatia, priame dotácie a pre športové kluby 

Predseda komisie Mgr. Antálek dal slovo tajomníčke komisie Mgr. Skurskej, ktorá informovala 

ako spoločne s predsedom komisie navrhujú rozdeliť finančné prostriedky z grantového systému 

na šport pre rok 2025. Komisia vždy tieto prostriedky rozdelí na dotácie pre športové kluby, 

dotácie pre športové podujatia a priame dotácie primátora mesta.  

V grantovom systéme na podporu športu je v roku 2025 v programovom rozpočte suma 74.000 €. 

Podľa platného VZN č. 3/2023 – Nar. o dotáciách na podporu športu v meste Stará Turá 

z rozpočtu mesta má mesto možnosť prideľovať tri druhy športových dotácii: 

a) Na základe § 5 odsek 1 tohto VZN má mesto možnosť na základe výsledkov bodových 

hodnotení prideliť jednotlivým žiadateľom – športovým klubom dotáciu na činnosť 

s deťmi a mládežou do 26 rokov. Pre tento rok odporúčame, aby bola čiastka pre 

pridelenie dotácie rozdeľovaná v sume 73.000 €. Na II. časť sezóny 2024/2025 bude 

prerozdelená suma 37.000€. Na I. časť sezóny 2025/2026 bude prerozdelená suma 

36.000€.  

b) Na základe § 5 odsek 2 tohto VZN má mesto možnosť prideľovať dotácie na športové 

podujatia. V minulom roku sme nemali žiadateľov o dotáciu pre športové podujatia, 

a teda sme na žiadne športové podujatie finančné prostriedky neposkytli. V návrhu 

nového VZN o dotáciách na podporu športu v meste Stará Turá sme dotácie pre športové 

podujatia vypustili. V tomto roku teda  neodporúčame do tejto časti grantového systému 

prerozdeliť žiadne finančné prostriedky.  

c) Na základe § 5 odsek 3 tohto VZN má možnosť prideliť priamu dotáciu primátor mesta. 

V minulom roku si žiadny žiadateľ nepodal žiadosť o priamu dotáciu. Tento druh 

finančnej podpory je vhodný v prípade, že sa niektorí z klubov dostane do zlého 

finančného stavu alebo na podporu športovcov – jednotlivcov alebo malých kolektívov, 

ktoré reprezentujú príp. reprezentovali mesto na uznávanom športovom podujatí, na 

pomoc pri organizácii pre mesto výnimočného športového podujatia. Tento rok 

odporúčame uvoľniť na takéto dotácie sumu 1.000 €. V prípade ak by do termínu 

septembrového zastupiteľstva žiadny žiadateľ nepredložil žiadosť o priamu dotáciu, 

peniaze budú rozdelené v rámci dotácií športovým klubom podľa bodového 

hodnotenia na I. časť sezóny 2025/2026.  

Mgr. Antálek doplnil, že musíme porozmýšľať ako sa vysporiadame s prípadnou žiadosťou 

o priamu dotáciu po septembri 2025. Mgr. Skurská povedala, že by sa to muselo riešiť prípadným 

rozpočtovým opatrením a Ing. Nerád dodal, že ak na to nebudú finančné prostriedky v rozpočte, 

tak žiadosť o dotáciu je možné aj zamietnuť.  

Nikto z členov komisie nemal ďalšie pripomienky k danému materiálu. Predseda komisie dal 

hlasovať za takto navrhnutý materiál.  

Prebehlo hlasovanie:  ZA    0 

   PROTI   0  

ZDRŽAL SA 0 

 

4. Návrh rozdelenia dotácií pre športové kluby na 2. časť sezóny 2024/2025 

Predseda komisie Mgr. Antálek dal slovo tajomníčke komisie Mgr. Skurskej, ktorá prezentovala 

materiál na schválenie dotácií pre športové kluby na 2. časť sezóny 2024/2025.  

Mgr. Skurská informovala, že na základe VZN č. 3/2023 o dotáciách na podporu športu v meste 

Stará Turá predložilo 7 žiadateľov svoje žiadosti do 30.6.2024 na športovú sezónu/obdobie od 

1.9.2024 do 31.8.2025. Kontrola žiadostí prebehla koncom augusta 2024. 
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Žiadosti boli hodnotené na základe kvantitatívnych a kvalitatívnych ukazovateľov. Na základe 

bodového a percentuálneho hodnotenia boli rozdelené finančné prostriedky na 1. časť sezóny 

2024/2025. Dotácie na 1. časť sezóny boli schválené a vyplatené klubom po odporúčaní komisií a 

mestskom zastupiteľstve 25.9.2024. 

Pre 2. časť sezóny môže mesto dotácie prideľovať až v roku 2025 po schválení programového 

rozpočtu. Dotácie vo výške 37.000 € budú rozdelené na základe bodového hodnotenia a po 

schválení MsZ a podpise zmlúv budú vyplatené žiadateľom v marci 2025. Postup hodnotenia sa 

riadil metodickým postupom uvedeným v VZN č. 3/2023. 

Bodové hodnotenia a pridelené percentá z dotácie     
        
Sezóna 2. časť sezóny 2024/2025     
Celková dotácia                                       37 000 €      
        
        
Za kvantitatívne ukazovatele - Pridelená dotácia na 2. časť sezóny 2024/2025   
        

Žiadateľ Body % Pridelená dotácia 
Wushu centrum Stará Turá 153 4,05                 1 499,85 €  
Atletika Stará Turá 169 4,48                 1 656,70 €  
Tenisový klub Oskoruša Stará Turá 131,5 3,48                 1 289,09 €  
Mestský basketbalový klub Stará Turá 829 21,96                 8 126,64 €  
Mestský kolkársky klub Stará Turá 197 5,22                 1 931,18 €  
Klub športového aerobiku Stará Turá 492  13,04                 4 823,05 €  
Mestský futbalový klub Stará Turá 1048 27,77               10 273,49 €  
Žiadateľ 8 0 0,00                              -   €  
Žiadateľ 9 0 0,00                              -   €  
Žiadateľ 10 0 0,00                              -   €  

SPOLU 3019,5 80               29 600,00 €  
        
Za kvalitatívne ukazovatele - Pridelená dotácia na 2. časť sezóny 2024/2025   
        

Žiadateľ Body % Pridelená dotácia 
Wushu centrum Stará Turá 116 2,40                     889,53 €  
Atletika Stará Turá 31 0,64                     237,72 €  
Tenisový klub Oskoruša Stará Turá 54 1,12                     414,09 €  
Mestský basketbalový klub Stará Turá 375 7,77                 2 875,65 €  
Mestský kolkársky klub Stará Turá 60 1,24                     460,10 €  
Klub športového aerobiku Stará Turá 247 5,12                 1 894,09 €  
Mestský futbalový klub Stará Turá 82 1,70                     628,81 €  
Žiadateľ 8 0 0,00                              -   €  
Žiadateľ 9 0 0,00                              -   €  
Žiadateľ 10 0 0,00                              -   €  

SPOLU 965 20                 7 400,00 €  
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Za kvantitatívne a kvalitatívne ukazovatele spolu:                 37 000,00 €  
        
        
Pridelená dotácia pre jednotlivé kluby na 2. časť sezóny 2024/2025:     
        

Žiadateľ Pridelená dotácia celkom Požadovaná 
suma na 1. polrok   

Wushu centrum Stará Turá                                   2 389,38 €                        4 500 €    
Atletika Stará Turá                                   1 894,42 €                        5 000 €    
Tenisový klub Oskoruša Stará Turá                                   1 703,18 €                        3 400 €    
Mestský basketbalový klub Stará Turá                                 11 002,29 €                      12 500 €    
Mestský kolkársky klub Stará Turá                                   2 391,28 €                        4 000 €    
Klub športového aerobiku Stará Turá                                   6 717,14 €                      10 000 €    
Mestský futbalový klub Stará Turá                                 10 902,30 €                      12 500 €    
Žiadateľ 8                                                -   €      
Žiadateľ 9                                                -   €      
Žiadateľ 10                                                -   €      

SPOLU                                       37 000 €                      51 900 €    
 

Nikto z členov komisie nemal pripomienky k danému materiálu. Predseda komisie dal hlasovať 

za takto navrhnutý materiál.  

Komisia pre šport pri MsZ mesta Stará Turá odporúča MsZ v Starej Turej návrh pridelenia 

dotácií športovým klubom na 2. časť sezóny 2024/2025 s rozdelením dotácií pre žiadateľov podľa 

bodového hodnotenia každého žiadateľa do výšky sumy 37 000 € schváliť. 

 

Prebehlo hlasovanie:  ZA    0 

   PROTI   0  

ZDRŽAL SA 1 (Ing. Nerád) 

 

 

5. Návrh VZN o podmienkach poskytovania dotácií na podporu športu v meste 

Stará Turá 

Predseda komisie Mgr. Antálek dal slovo tajomníčke komisie Mgr. Skurskej, ktorá prezentovala 

návrh VZN o podmienkach poskytovania dotácií na podporu športu v meste Stará Turá. 

Mgr. Skurská informovala, že dôvodom predloženia návrhu nového VZN na podporu športu v 

meste Stará Turá je potreba aktualizácie tohto nariadenia v súlade s viacerými relevantnými 

dokumentmi a odporúčaniami, a to konkrétne výsledky kontroly č. 3/2023 hlavnej 

kontrolórky mesta Stará Turá a usmernenia Regionálneho vzdelávacieho centra v oblasti 

poskytovania dotácií a finančných prostriedkov.  

Medzi hlavné zmeny, ktoré sú zahrnuté v návrhu VZN, patrí zúženie možností poskytovania 

dotácií len na podporu športových klubov a priame dotácie na základe rozhodnutia primátora 

mesta. Naopak, dotácie na športové projekty vypadli z tohto nariadenia a budú riešené samostatne 

podľa VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta. 

V návrhu sú jednoznačne vymedzené druhy výdavkov, na ktoré je možné a nemožné poskytnúť 

dotáciu. Pre oprávnené výdavky je zároveň stanovený zoznam dokladov, ktoré musí príjemca 
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dotácie predložiť pri ročnom zúčtovaní dotácie, čo zabezpečí transparentnosť a kontrolovateľnosť 

finančných prostriedkov. Pre poskytnutie dotácie bude povinné uzavretie písomnej zmluvy o 

poskytnutí dotácie, čo umožní jasnejšie stanovenie práv a povinností medzi mestom a príjemcom 

dotácie. 

 

Na zjednodušenie administratívneho procesu boli určené jednotné vzory žiadostí pre športové 

kluby a pre žiadosti o priamu dotáciu, ktoré budú povinné pre všetkých žiadateľov. Súčasťou 

týchto žiadostí sú aj povinné prílohy, ktoré sú potrebné pre výpočet bodového hodnotenia 

jednotlivých žiadateľov a tiež test štátnej pomoci. 

Cieľom týchto zmien je urobiť proces prideľovania dotácií na šport v meste Stará Turá 

jednoduchším, transparentnejším a v súlade s platnými právnymi predpismi.  

V §5 časti ix. je definované, aké výdavky nemôžu byť hradené z dotácie. Vo VZN je navrhnuté, 

že nemôžu byť hradené ani výdavky za úhrady miezd, platov a odmien zamestnancov klubov. Pri 

vyúčtovaní minuloročných dotácií sme si ale všimli, že je to výdavok, ktorý kluby predkladajú na  

vyúčtovanie, a teda im pravdepodobne pomôže, ak budú mať na tento druh výdavku možnosť 

čerpať dotáciu.  

Ing. Nerád povedal, že je to v návrhu VZN napísané rozporuplne, pretože v jednom bode píšeme, 

že môžeme dotáciu použiť na úhradu trénerov a v ďalšom bode, že z dotácie nemôžu byť hradené 

výdavky za úhrady miezd, platov a odmien zamestnancov klubov. Napríklad v MBK Stará Turá 

sú tréneri zamestnancami klubov.  

Mgr. Krč povedal, že aj v iných kluboch sú tréneri aj zamestnancami klubov.  

Členovia komisie sa zhodli, že pre kluby by bolo jednoduchšie, ak by dotáciu mohli čerpať aj na 

platy a odmeny zamestnancov klubu, najmä trénerov. Odporučili túto časť z návrhu VZN 

vypustiť, prípadne ak by iná komisia alebo MsZ trvali na ponechaní tejto časti, odporúčajú 

doplniť do návrhu VZN, že by sa možnosť nečerpania dotácie týkala iba výdavkov za úhrady 

miezd, platov a odmien administratívnych a organizačných zamestnancov klubov.  

Mgr. Skurská ďalej informovala, že v §10 odsek 3 pribudlo zadefinovanie dokladov, ktoré musí 

prijímateľ dotácie predložiť pri vyúčtovaní, aby boli doklady klubov pri vyúčtovaní jednotné.  

Ing. Nerád povedal, že je to trochu zmätočné, pretože je tam napísané faktúry, príjmové 

a výdavkové pokladničné doklady, bankové výpisy, zmluvy, prezenčné listiny, dodacie listy 

a iné. Aby prijímateľ rozumel, čo presne od neho chcete a aby sa od klubov nepýtali zbytočné 

doklady navyše, ako sú napríklad prezenčné listiny.  

Mgr. Skurská povedala, že takýto vzor predkladania dokladov dostala na školení k dotáciám. 

Samozrejme, pri predkladaní vyúčtovania reálne mesto pýta od prijímateľov iba to, čo 

potrebujeme k vyúčtovaniu dotácie. Prezenčné listiny ani dodacie listy sme nikdy nepýtali 

a nepotrebujeme ich. 

Pán Adamkovič povedal, že zamestnanec úradu bude robiť administratívnu finančnú kontrolu 

z každého vyúčtovania, takže v jeho správe bude napísané, že zamestnanec skontroloval doklady 

a potvrdzuje súlad s VZN. Nič navyše už od nich potom pýtate nebudeme.  

Členovia komisie sa zhodli, že pre kluby by bolo jednoduchšie ak by bol v návrhu VZN 

vypustený text §10 odsek 3, písmeno b) , prezenčné listiny, dodacie listy a iné.“ 

Pán Adamkovič ešte poďakoval, že sa mestské zastupiteľstvo aj pán predseda komisie zaslúžili, 

že ide tento rok do športu o 10.000€ viac ako minulý rok. 

 

Komisia pre šport pri MsZ mesta Stará Turá odporúča MsZ v Starej Turej návrh VZN č. ..../2025 

o podmienkach poskytovania dotácií na podporu športu v meste Stará Turá schváliť s týmito 

pripomienkami komisie: 

 

V §5 časti ix. vypustiť text: „úhradu miezd, platov a odmien zamestnancov klubov“.  
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V §10 odsek 3, písmeno b) vypustiť text: ,prezenčné listiny, dodacie listy a iné.“ 

 

Prebehlo hlasovanie:  ZA    0 

   PROTI   0  

ZDRŽAL SA 0 

 

6. Hodnotiaca správa PHRSR za rok 2024 a doplnenie akčného plánu PHRSR   

Predseda komisie Mgr. Antálek dal slovo tajomníčke komisie Mgr. Skurskej, ktorá prezentovala 

návrh materiálu. 

Mgr. Skurská informovala, že mesto každoročne predkladá mestskému zastupiteľstvu hodnotiacu 

správu o plnení Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Stará Turá. 

Aktuálne predkladané správu k PHRSR na roky 2022-2030, a to k 31.12.2024. Vstupnými 

údajmi pre prípravu tejto správy sú výsledky monitorovania jednotlivých projektov za rok 2024. 

Cieľom procesu hodnotenia je zhodnotiť pokrok jednotlivých zámerov v akčnom pláne, ktoré 

majú viesť k dosiahnutiu cieľov jednotlivých prioritných oblastí. V akčnom pláne sú 

vyhodnotené jednotlivé projektové zámery a sú tu pridané aj nové zámery, prípadne odstránené 

tie, ktoré už mesto ďalej nemá v pláne realizovať. Na vypracovaní hodnotiacej správy sa 

podieľali odborní vedúci zamestnanci mestského úradu, organizácie mesta. Neskôr boli tieto 

pripomienky premietnuté do hodnotiacej správy, ktorá tvorí prílohu tohto materiálu.  

V tomto roku sme pristúpili aj k zosúladeniu akčného plánu s ďalšími strategickými 

dokumentami mesta – Komunitným plánom sociálnych služieb a Koncepciou rozvoja športu. 

Zistili sme, že viaceré projektové zámery sú súčasťou Koncepcie rozvoja športu, ale nie sú 

súčasťou PHRSR.  

Prvý zámer je Komplexná pasportizácia športových objektov a priestorov v meste Stará Turá.  

Ing. Nerád povedal, že predsa takúto pasportizáciu už komisia riešila, prešli sa všetky športoviská 

v meste a mal by byť z toho nejaký materiál.                                                                                                      

Mgr. Krč povedal, že sa takáto obhliadka uskutočnila, ale bola to iba kontrola, nebola to 

pasportizácia. 

Mgr. Skurská povedala, že sa o tomto dokumente rozprávala aj s vedúcou oddelenia a pánom 

primátorom a že aj podľa nich by takáto pasportizácia mala už obsahovať komplexné údaje na 

takej odbornej úrovni, aby sme mali aj vyčíslené prípadné sumy za jednotlivé športoviská.  

Ing. Nerád povedal, že v Koncepcii rozvoja športu sa to myslelo ako pasportizácia, ktorú spraví 

komisia MsZ pre šport. Preto sa vtedy všetky športoviská prešli. Len z toho pravdepodobne 

nevznikol žiadny dokument. Ak by sme chceli vedieť financie, ktoré by sme potrebovali na 

jednotlivé športoviská, musel by všetky naceniť projektant.  

Mgr. Antálek navrhol, aby sme tento projektový zámer v akčnom pláne ponechali pridaný.  

Mgr. Skurská informovala, že ďalej sa pridali z Koncepcie rozvoja športu do PHRSR ďalšie 

projektové zámery: Vybudovanie detského ihriska v MČ Súš a v sídlisku Nová Kórea, 

Vybudovanie lezeckej steny, lanového centra, Cyklochodník Stará Turá – Vaďovce. 

Ing. Nerád povedal, že nemôžeme čakať na výzvy, a je potrebné na projektové zámery vytvárať 

projekty, aby boli nachystané. V rozpočte je potrebné vyhradiť peniaze na prípravu projektov. 

Dnes tie projekty nie sú. 

Ing. Nerád predložil do akčného plánu PHRSR ďalšie dva projektové zámery: prevzatie správy 

nad MŠA verejnou inštitúciou a modernizácia MŠA (zníženie spotreby energií, fotovoltaika 

– rozšírenie, vykurovanie – tepelné čerpadlá s výkonom 100kW, bazén – rekonštrukcia 

technológie a vzduchotechniky, sauna – výmena technológie, výmena okien na športovej 

hale, zateplenie fasády ŠH a tribúny futbalového štadióna, tréningové ihrisko – 

rekultivácia, umelá tráva, obnova atletického oválu.  

Členovia komisie sa zhodli, aby do PHRSR boli pridané dva projektové zámery MŠA Stará Turá.  
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Komisia pre šport pri MsZ mesta Stará Turá odporúča MsZ v Starej Turej návrh Hodnotiacej 

správy o plnení PHRSR mesta Stará Turá na rok 2024 zobrať na vedomie s týmito 

pripomienkami: 

Pridať projektové zámery: 

 

- prevzatie správy nad MŠA verejnou inštitúciou 

- modernizácia MŠA (zníženie spotreby energií, fotovoltaika – rozšírenie, 

vykurovanie – tepelné čerpadlá s výkonom 100kW, bazén – rekonštrukcia 

technológie a vzduchotechniky, sauna – výmena technológie, výmena okien 

na športovej hale, zateplenie fasády ŠH a tribúny futbalového štadióna, 

tréningové ihrisko – rekultivácia, umelá tráva, obnova atletického oválu.  

 

Prebehlo hlasovanie:  ZA    0 

   PROTI   0  

ZDRŽAL SA 0 

 

7. Rôzne pripomienky a interpelácie 

 

8. Záver 

Predseda komisie Mgr. Antálek poďakoval prítomným členom za účasť a o 17.20 hod. ukončil 

zasadnutie.  

 

 

 

            Zapísal:  Mgr. Lívia Skurská   ....................................... 

Schválil:  Mgr. Matej Antálek  ....................................... 

 

 

Stará Turá 12.2.2025 


